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Protokół nr XXXV/21 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 27 maja 2021 r. 
 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 16:30. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta oraz Prezydent Miasta Sabina Nowosielska powitali 

specjalnego gościa - Prezesa Zarządu ZAKSA Sebastiana Świderskiego. W imieniu  

wszystkich mieszkańców złożyli podziękowania i gratulacje dla całej drużyny 

siatkarzy za zwycięstwo w Lidze Mistrzów oraz życzyli kolejnych sukcesów.  

 

Sebastian Świderski wręczył na ręce pani prezydent  pamiątkową koszulkę z 

podpisami wszystkich zawodników oraz medal wywalczony w Weronie.  

 

Andrzej Kopacki również podziękował za wrażenia i emocje, których siatkarska 

drużyna dostarczyła. 

 

Po krótkiej przerwie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 

dzisiejszym wpłynął projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta zaproponował 

poszerzenie porządku obrad o ww. projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 
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Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 

 

Radny Jacek Król z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że ww. punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XXXV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle, przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XXXIII/21 z sesji Rady Miasta z 30 marca 2021 r. oraz Nr 

XXXIV/21 z 29 kwietnia 2021 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2020 

roku. 

6. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2020 do 

31.12.2020 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-

2021 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na 

lata 2016-2020 za rok 2020. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2020 rok. 

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2020 r. 

13. Sprawozdanie z realizacji uchwały „Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020 za rok 2020. 

14. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2020. 

15. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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1) zmiany uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle  

i nadania jej Statutu; 

2) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

3) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 2100/2 k.m. 8, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Parkowej; 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działki nr 1647/4, 1646/2 i 1645/2 k.m. 9, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. 

Stanisława Wyspiańskiego; 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 290/1 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Edwarda 

Dembowskiego; 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 293/1 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. Aleksandra 

Puszkina; 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/393 k.m 5, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia; 

9) pozbawienia ul. Rynek w Kędzierzynie-Koźlu kategorii drogi publicznej 

gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej; 

10) wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współpracy gospodarczej w zakresie realizacji zadania polegającego na budowie 

ścieżek pieszo-rowerowych, które stanowić będą spójny układ komunikacyjny; 

11) zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 

nieruchomości; 

12) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego;  

13) zmian w budżecie miasta na rok 2021; 

14) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2021-2035. 

16. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr XXXIII/21 z sesji Rady Miasta z 30 marca 2021 r. oraz Nr 

XXXIV/21 z 29 kwietnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęły uwagi do protokołów od 

radnych Szustakiewicza i Nowaka, które zostały uwzględnione. Następnie poddał pod 
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głosowanie przyjęcie protokołu nr XXXIII/21 z 30 marca 2021 r. oraz nr XXXIV/21 z 

29 kwietnia 2021 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 

 

Radny Jacek Król z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 30 kwietnia 2021 r. do 19 

maja 2021 r. oraz 20 do 26 maja 2021 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.5.2021 z 

dnia 20 maja 2021 r. oraz z dnia 26 lutego 2021 r. będące uzupełnieniem informacji z 

dnia 20 maja). Otrzymali również informację o pomocy udzielonej przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle przedsiębiorcom, mieszkańcom i innym podmiotom w trakcie 

epidemii (pismo z dnia 19 maja dołączono do protokołu). 
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Prezydenta Miasta poinformowała, że już w czerwcu powstaną ogródki na kozielskim 

rynku, dodała, że konserwator dopuścił sprzedaż lodów na płycie rynku. Ponadto 

poinformowała, że już od 1 czerwca mieszkańcy mogą zgłaszać swoje pomysły do 

budżetu obywatelskiego.  

Ad 5. 

Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2020 roku. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 6. 

Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2020 do 

31.12.2020 r. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 7.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2020. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 

dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 9. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 

2016-2020 za rok 2020. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 10. 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Ad 11. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2020 rok. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 12. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2020 r. 

 

Fabian Pszon zwrócił się z pytaniem, na czym polega utrwalanie postaw 

abstynenckich u dzieci.  

 

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że są to przede wszystkim działania 

świetlic socjoterapeutycznych i zajęcia sportowo-rekreacyjne, przez co są odciągane 

od alkoholu.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 13. 

Sprawozdanie z realizacji uchwały „Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020 za rok 2020. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 14. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2020. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 15.  

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś wyjaśnił, że na posiedzeniu 

komisji zostały zgłoszone dwa wnioski: 

 

Michał Nowak wniósł, aby w § 3. 1. „Młodzieżowa Rada może współpracować z 

instytucjami oraz  organizacjami  krajowymi  i zagranicznymi  na  zasadach  zgodnych  

z  przepisami obowiązującego prawa” usunąć słowo „obowiązującego”.  
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Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0, 

pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

Michał Nowak złożył kolejny wniosek, aby § 19 „4. Posiedzenia komisji odbywają się 

w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu  lub  innym  wyznaczonym  przez  

Przewodniczącego  miejscu, z zastrzeżeniem  ust. 5”  zmienić  na  „4. Posiedzenia  

komisji  odbywają  się  w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu lub innym 

wyznaczonym przez Przewodniczącego komisji miejscu, z zastrzeżeniem ust. 5” 

(dodać słowo komisji).  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały 

wraz z przyjętymi wnioskami. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że przyjmuje powyższe 

wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu i poddał ww. projekt uchwały wraz z zaakceptowanymi przez Prezydenta Miasta 

wnioskami komisji: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

  

UCHWAŁA NR XXXV/395/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja  jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

  

UCHWAŁA NR XXXV/396/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja  jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/397/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 2100/2 k.m. 8, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Parkowej 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Infrastruktury stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie 9 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 
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Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Andrzej Kopacki , Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/398/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 2100/2 k.m. 8, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn  

przy ul. Parkowej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działki nr 1647/4, 

1646/2 i 1645/2 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kłodnica przy ul. Stanisława Wyspiańskiego 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie 10 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/399/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działki nr 1647/4, 1646/2 i 1645/2 

k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. 

Stanisława Wyspiańskiego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 290/1 k.m. 

2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. 

Edwarda Dembowskiego 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 2, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 2, negatywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 1, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Tomasz Scheller wyjaśnił, że działki w Sławięcicach przy ul. Dembowskiego i 

Puszkina są dzierżawione przez rolnika ze Sławięcic. Działki są nieogrodzone, można 

tam spacerować, mieszkańców osiedla Sławięcice martwi to, że kiedy działki zostaną 

sprzedane, to ta piękna przyroda zostanie zabudowana. Dodał, że sprzedaż tych dwóch  

działek - 290/1 i 293/1 uniemożliwi dojście rolnikowi na swoje działki 289/1 i 710/1.  
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Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformowała, że w tej chwili nie można 

wykorzystać tych działek pod budownictwo mieszkaniowe, plan zagospodarowania 

przestrzennego mógłby zostać zmieniony decyzją Rady Miasta, ale jest to trudny i 

długotrwały proces. 

 

Jacek Król zauważył, że działka przy ul. Puszkina jest przeznaczona pod zabudowę 

mieszkaniową, zgadza się ze słowami radnego Schellera, aby nie sprzedawać tych 

działek.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ewa 

Stogniew 

PRZECIW (11) 

Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała nie 

została podjęta. 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 293/1 k.m. 

2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice przy ul. 

Aleksandra Puszkina 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 2, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 2, negatywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 2, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew 

PRZECIW (11) 

Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała nie 

została podjęta. 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka nr 

602/393 k.m 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie 11 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Radny Wiesław Fąfara z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, 

oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/400/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/393 

k.m 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia ul. Rynek w Kędzierzynie-Koźlu 

kategorii drogi publicznej gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako 

drogi publicznej  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 



15 

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że uzasadnienie do projektu uchwały nie jest 

faktycznym uzasadnieniem.  

 

Michał Nowak podkreślił, ze jest to czysto formalna uchwała, która pomoże 

przedsiębiorcom a gminie umożliwi wynajęcie płyty rynku, nie wpływa to na ruch na 

rynku. 

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że w uzasadnieniu powinno być napisane, że uchwała 

ma na celu wyłączenie z ruchu powierzchni rynku.  

 

Michał Nowak wyjaśnił, że byłoby to niezgodne z prawdą, ponieważ podjęcie tej 

uchwały nie wpływa w żaden sposób na organizację ruchu i na funkcje komunikacyjne 

rynku.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Halina Mińczuk 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/401/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie pozbawienia ul. Rynek w Kędzierzynie-Koźlu kategorii drogi 

publicznej gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi 

publicznej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 15:32 do 15:40. 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współpracy gospodarczej w zakresie realizacji zadania polegającego na 

budowie ścieżek pieszo-rowerowych, które stanowić będą spójny układ 

komunikacyjny 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/402/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współpracy gospodarczej w zakresie realizacji zadania polegającego na budowie 

ścieżek pieszo-rowerowych, które stanowić będą spójny układ komunikacyjny 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od 

podatku od nieruchomości 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 11, „przeciw” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Ewa Stogniew 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/403/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 

nieruchomości 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/404/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXV/405/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14) Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXV/406/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 maja 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2021-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 16. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, od kiedy będzie udostępniony plac zabaw między 

ulicami Lompy a 1 Maja.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że zostanie przygotowana 

odpowiedź w formie pisemnej.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że na placu przy szkole nr 6 na ul. Stalmacha, 

gdzie odbywają się szczepienia,  został znak drogowy zakaz ruchu, a z drugiej strony 

są naklejone informacje mówiące o tym, że jest to parking, są to dwie sprzeczne ze 

sobą informacje.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że zostanie to sprawdzone, ale podkreśliła, że jest to 

nadal budynek szkoły, został tylko użyczony na czas masowych szczepień.  

 

Andrzej Kopeć powrócił do tematu sprawy sądowej z gwarantem – firmą Generali, o 

której wspominał na poprzedniej sesji. Okazało się, że informacje które uzyskał z sądu 

o terminie rozprawy sądowej zaplanowanej na 16 kwietnia 2021 r. były nieprawdziwe 

i zostały przez sąd sprostowane. Zapytał, jaki jest status sprawy i czy sądowi udało się 

dostarczyć pytania do świadków na prawidłowe adresy.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że gmina napisała pismo do sądu, aby wysłał 

pytania do świadków na adres gminy, ale sąd prawdopodobnie wyśle na adresy 

świadków, na tą chwilę te pytania jeszcze nie dotarły.  

 

Jacek Król zapytał, czy do Urzędu Miasta wpłynęły jakieś dokumenty od CBA. 

 

Sabina Nowosielska odpowiedziała, że wpłynęły i zostały odesłane niepodpisane z 

uwagami gminy. 

 

Jacek Król zapytał, czego dotyczyły te dokumenty. 

 

Prezydent Miasta poinformował, że dotyczyły kontroli na temat Wodnego Okka i 

innych inwestycji.  

 

Jacek Król zwrócił się również z pytaniem, w jakim okresie jest planowana inwestycja 

remontu mostu przy Rondzie Milenijnym.  



21 

 

Artur Maruszczak poinformował, że wstępnie jest zaplanowane, iż rozpoczęcie robót 

nastąpi w lipcu a powinno się zakończyć w październiku. 

 

Jacek Król poinformował, że otrzymał odpowiedź na pytanie, które zadał na 

posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej odnośnie kosztów zaciągniętego 

kredytu i zysków z posiadanych lokat. Jego zdaniem to nienajlepszy sposób, aby brać 

kredyt, gdy trzyma się lokaty.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że lokata została rozwiązana z końcem tamtego roku, aby 

się budżet spiął za rok 2020. Lokaty, z których gmina korzysta nie są na cały rok, 

tylko na miesiąc, dwa.  

 

Tomasz Scheller  zapytał o magazyny z chemikaliami na ul. Strzeleckiej, wie, że w 

tamtym tygodniu była tam straż na pomiarach, temat się ciągnie 3 lata, w dalszym 

ciągu nie dostaje informacji co się z tymi chemikaliami dzieje, czy się nie rozlały, czy 

nie ma zagrożenia środowiskowego, chciałby wiedzieć na jakim etapie to jest. Prosi o 

dokładny opis co się działo od tego czasu, wykaz jaka chemia jest tam składowana, w 

jakich zbiornikach, ile jest litrażowo. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że gmina decyzją nałożyła konieczność działań dla 

właściciela magazynów, z tego co pamięta on się odwołał i sprawa nie jest jeszcze 

zakończona, będzie przygotowana odpowiedź na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że mieszkanka Koźla w podeszłym 

wieku zwróciła się do niego z problemem dotyczącym chodników, przy połączeniu 

nowej i starej nawierzchni są nierówności, co grozi upadkiem.  

 

Jacek Król zapytał o zaangażowanie miasta i MOK-u w przygotowanie spływu 

„pływadeł”.  

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że MOK będzie zaangażowany w przygotowanie 

oprawy artystycznej w ramach środków i porozumienia z marszałkiem województwa, 

planu szczegółowego jeszcze nie ma. 

 

Ad 17. 

Wolne wnioski 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji w tym temacie, prowadzący obrady przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad 18. 

Zakończenie obrad  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się we wtorek 29 czerwca o godzinie 10:00. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXXV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 16:30. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 


